



# Bluemount Securities Limited

## 股票網上及手機交易服務申請表格 Application for Stock Internet & Mobile Trading

客戶名稱 Name of Client:

客戶號碼 Account Number:

電郵地址 E-mail address:

生效日期 Effective Date:

### 指示詳情 Instruction Details

(請於適當處畫上“✓”號) (Please “✓” tick where appropriate)

| 電子交易服務 Electronic Trading Services                                   |  |          |
|--|--|----------|
| <input type="checkbox"/> 申請 Apply <input type="checkbox"/> 取消 Cancel | 網上交易服務<br>Web Trade Service                | 免費 Free  |
| <input type="checkbox"/> 申請 Apply <input type="checkbox"/> 取消 Cancel | 香港流動電話交易服務<br>HK Mobile Trade Service      | 免費 Free  |
| 即時報價服務 Real Time Quote Services                                      |  |          |
| <input type="checkbox"/> 申請 Apply <input type="checkbox"/> 取消 Cancel | 由2GoTrade Limited提供<br>Provide by 2GoTrade | *HK\$400 |

本人/吾等特此授權寶泰證券(香港)有限公司於每月第一個工作天直接從本人/吾等的證券交易賬戶扣除服務費。

I/We hereby authorize Po Tai Securities (Hong Kong) Limited to direct debit the service fee from my/our securities trading account as specified above on the first business day of each month.

## 條款及聲明 Conditions and Declaration :

- 客戶之服務申請一經接納，藍山證券有限公司(“本公司”)將即時由客戶的網上交易戶口內扣除服務費，使用服務不足一個月均作一個月計算。以上收費之截數日期為每月最後一天。  
Once the application has been accepted, the charges will be debit from client's internet securities account by Bluemount Securities Limited (the "Company") immediately. The service not enough a month will also be charge for a month. The cut-off date of the above plans will be at the end of each month.
- 其後的服務月費將於每月之第一個工作天由客戶的網上交易戶口內扣除作為該月的服務月費，如未能如期繳付有關費用，本公司有權即時終止客戶之報價服務，而不需另行通知。  
Later on, the service charges will be paid from the securities trading account on the first working date of each month, if no sufficient cash balance in securities trading account, the Company reserves the right to suspend the service any time without any notice.
- 客戶如要停止使用以上月費報價服務，必需於每月底前最少一個月前以傳真或電郵方式書面通知本公司。  
In order to stop the monthly service, client MUST send the written notice to the Company via fax or email at least 1 month before the end of that month.
- 以上報價服務由資訊服務供應商直接提供，客戶需自行承擔使用有關報價服務及其內容之風險，客戶因使用以上報價服務而蒙受的一切損失，本公司概不負責。  
The above services were provided by vendor, Client must be aware of the risks and suffer as a result of loss, the Company does not represent or endorse the accuracy or reliability of any information. The Company cannot and does not guaranty the quality or reliability of any products or information purchased or any other information.
- 2GoTrade報價服務提供途徑包括：互聯網及流動電話。  
Full Version of 2GoTrade quote to be provided through Internet & Mobile Phone.
- 本公司保留隨時更改以上優惠計劃及服務之權利而不作另行通知。  
The Company shall have absolute rights to change the conditions and charge without any prior notice.

客戶簽署 Client Signature (簽名式樣必須與本公司記錄相同 Please use the same signature filed with our Company)

### 只供內部填寫 Internal Use Only

|                 |       |                         |       |
|-----------------|-------|-------------------------|-------|
| 輸入 Input by :   | Date: | 審批 Approved by :        | Date: |
| 核實 Checked by : | Date: | 服務生效日期 Effective Date : |       |